
Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde d. 7/2-2016 

  

1.    Opkrævning af kontingent. 
 Knud sender en mail til alle grundejere om kontingentindbetaling og nyt kontonummer. 
  
2.    Tilsyn med Klapbrønde og vedligehold af grøfter. 
 Grøfterne blev renset op i sommer og der er ikke aftalt at gøre yderligger foreløbigt.  
  
3.    Vedligehold af veje. 
 Finn undersøger om han kan videreføre den aftale om vedligehold af vejene, som vi havde sidste 
år. 
  
4.    Klipning af græs på diger og fællesområder. 
 Gert indhenter tilbud på et fast antal klipninger af græsset på diger, rabatter, boldbaner og stier. 
  
5.    Bålsted ? Er det noget vi skal gøre noget ved ? 
 Kim kommer med et forslag til generalforsamlingen. 
  
6.    Indkaldelse og dagsorden til generalforsamling. (dette er muligvis i lidt god tid ) 
Kim sørger for at der bliver sendt en indkaldelse ud seks til otte uger før generalforsamlingen samt 
lægger den på hjemmesiden. 
  
7.    Diger. Det er åbenbart stadig et stort problem at slå digerne samme. 
 Der er stadig ikke nogen afklaring på om de må lægges sammen. 
  
8.    Hjemmeside. Er den i orden som den er ? 
 Nogle medlemmer har efterlyst en byplanvedtægt mv. Finn sender nyttige oplysninger for 
området og Kim lægger det på hjemmesiden. 
  
9.    Hvem er på valg næste gang ? 
 Det blev besluttet at Finn og Gert er på valg næste gang, da det var dem der fik færrest stemmer 
ved sidste generalforsamling. 
  
Der blev til sidst diskuteret om der på næste generalforsamling skulle gøres noget for af undgå 
ballade om afstemningsregler mv. 
 


